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Protokół Nr XXXVIII/10 

------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej                                   

8 października 2010 r. w sali konferencyjnej                                    

Urzędu Miejskiego w Dobrej 

  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Jasiński o godz. 905 

otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, Burmistrza 

Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, Z-cę Burmistrza Dobrej – p. Jacka 

Gajewskiego, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński stwierdził, że na stan 15 radnych 

Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu.  

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Kazimierz Jasiński 

przedstawił wniosek Burmistrza Dobrej w sprawie zwołania sesji, stwierdzając, 

iż sesja została zwołana na wniosek Burmistrza. 

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

  

 Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  projektu 

uchwały nr XXXVIII/265/10 w sprawie zmiany  budżetu gminy na rok 2010. 

Zaproponowane zmiany zostały jednogłośnie przyjęte przez Radę tj. na 

12 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” głosowali wszyscy radni 

(12 radnych).  

     Następnie wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński przedstawił porządek 

obrad wraz z przyjętą zmianą  XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej.  
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Porządek obrad. 

1) Otwarcie Sesji. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod 

nazwą „Dobra inicjatywa na rzecz aktywnej integracji – nr 

XXXVIII/264/10 

2) Zmiany budżetu na rok 2010- nr XXXVIII/265/10 

   

            7)  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
              8)  Wolne wnioski. 

              9)  Zamknięcie obrad. 

 W trakcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Dobrej przyszedł radny 

Andrzej Pietrzak. 

 

ad: 1, 2, 3.  

Jak wyżej. 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński poinformował, że protokół nr 

XXXVII/10 poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 24 

września 2010 r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed 

posiedzeniem Rady, wszyscy radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść 

uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 

o przyjęcie „Protokołu nr XXXVII/10” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 

przyjęciem głosowano 13 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 
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 ad:  5.      

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Henryk Gręzicki zapytał o datę zakończenia inwestycji na ulicy Prusa i 

Konopnickiej, oraz czy po święcie Wszystkich Świętych będą posprzątane 

znicze z grobów. 

Radny Wiesław Ignaczak zwrócił się z zapytaniem naprawienia drogi 

powiatowej obok Pana Mieczysława Szajrycha, ponieważ są bardzo głębokie 

dziury w asfalcie. 

Radny Rafał Pietrzak zapytał kiedy będzie naprawiona droga w Mikulicach, 

ponieważ zbliża się zima. 

Radny Jan Dzierdzicki zapytał kiedy będzie zaczęta inwestycja na ulicy 

Dekerta.  

 

 

ad: 6. 

 

                          Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1. zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod 

nazwą „Dobra inicjatywa na rzecz aktywnej integracji – 

projekt nr XXXVIII/264/10 

 

Burmistrz Dobrej Pan Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały p. Martę Zasiadczyk, która poinformowała, że na podstawie art. 18, 

ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. 

U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 ze zmianami) w związku art. 5 ust 1 pkt 2 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych ( Dz. U. Nr 157 

poz. 1240 ze zmianami) Rada Miejska w Dobrej zatwierdza i przystępuje do 

realizacji projektu pod nazwą „Dobra inicjatywa na rzecz aktywnej integracji”. 

W związku z wymogami określonymi w dokumentacji konkursowej oraz 
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dokumentach strategicznych dla PO KL oraz opublikowaną listą rankingową 

wniosków złożony na konkurs nr PO KL/7.3/1/10  przez Wojewódzki Urząd 

Pracy w Poznaniu, który pełni funkcję Instytucji Pośredniczącej w 

Województwie Wielkopolskim dla Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki,  

Gmina Dobra złożyła wniosek na w/w konkurs pod nazwą  „Dobra inicjatywa na 

rzecz aktywnej integracji”, który otrzymał pozytywną ocenę KOP, tym samym 

został wyłoniony do dofinansowania ze środków EFS. 

W celu podpisania umowy niezbędne jest załączenie Uchwały Rady Miejskiej w 

Dobrej zatwierdzającej projekt do realizacji. Projekt  „Dobra inicjatywa na 

rzecz aktywnej integracji” będzie realizowany w okresie od 03.01.2011r do 

31.05.2011r. Całkowity koszt projektu wynosi 49 940,00zł. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Kazimierz Jasiński otworzył 

dyskusję nad przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był 

omawiany na posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich 

opinii. 

- brak dyskusji – 

 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji 

projektu pod nazwą „Dobra inicjatywa na rzecz aktywnej integracji, która 

została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

 

Uchwała Nr XXXVIII/264/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 08.10.2010 r. w 

sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą „Dobra 

inicjatywa na rzecz aktywnej integracji, stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
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2. zmiany budżetu na rok 2010– projekt nr 

XXXVIII/265/10 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił, aby zmiany w budżecie na 

2010 r. przedstawiła Skarbnik Dobrej. 

          

 P. Beata Kmieć – skarbnik Dobrej , omówiła zmiany budżetu zgodnie z 

załącznikiem nr 5 do protokółu.  

 Nie zgłoszono zapytań.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Kazimierz Jasiński otworzył dyskusję 

nad przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich opinii. 

- brak dyskusji - 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2010, która została 

przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas 

głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” i 

„wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/265/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 08.10.2010 r. w 

sprawie zmiany budżetu na rok 2010, stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

pkt. 7. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- odnośnie inwestycji na ul. Prusa i Konopnickiej poinformował, że ta sama 

firma wygrała przetarg co na Mikulice  

- w sprawie prac na cmentarzu- po Wszystkich Świętych pracownicy od kilku 

lat zbierają wypalone znicze  
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- w sprawie drogi powiatowej Dobra – Żeronice – odbyło się wiele rozmów z 

dyrektorem Szczepaniakiem, który poinformował, że te drogi są ubezpieczone i 

będą zwracać się do ubezpieczenia. 

- odnośnie poprawienia drogi w Mikulicach, - w poniedziałek odbyła się 

ostateczna rozmowa  inspektora nadzoru p. Desecką z wykonawcą, który 

poinformował, że będzie wycinka asfaltu 

- w sprawie kolektora na ul. Dekerta – poinformował, że najpóźniej we wtorek 

wchodzi na inwestycję firma pana Wawrzyniaka 

 

pkt: 8.  

Wolne wnioski 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński poruszył sprawę psów przybłędów 

przy Domy Samopomocy w Skęczniewie. 

Radny Henryk Gręzicki, również poruszył sprawę psów przybłędów, które latają 

przy posesji pana Koperskiego 

Burmistrz poinformował o dwóch sprawach 

- odnośnie szkoły w Dąbrowicy, gdzie znajdują się mieszkania które mają 

oddzielne wejście, propozycja na najbliższe komisję będzie ogłoszenie 

przetargu na wynajem 

- działkę w Skęczniewie przeznaczyć na domki letniskowe  
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pkt: 9.  

Zamknięcie obrad. 

 W związku z tym, że porządek XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej 

został wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o 

godz. 1015 zakończył obrady sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w 

obradach. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 

przez okres 5 lat). 

 
                                                               

                                                                                   Wiceprzewodniczący                         

        I n s p e k t o r             Rady Miejskiej 

        /-/Ewa Zasiadczyk                            /-/Kazimierz Jasiński  

 


